

《单词百科:feedstuff是什么意思?feedstuff怎么发音?feedstuff的解释和用法》

英语单词feedstuff是什么意思?feedstuff怎么读?feedstuff怎么发音?简答网为您整理了feedstuff的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



feedstuff怎么读

feedstuff的读音:[' fi:dstʌf]

feedstuff的意思

1、n.饲料, 饲料中的营养成分;

feedstuff的双语例句

1、Red globose alga is actually a kind of green alga, which can be used as feedstuff.

红球藻实际上是一种绿藻, 它可以用来做饲料.

2、 And the content of protein in feedstuff is higher, the disparity is wider between cockerel and drake.

并且饲料蛋白质含量越高, 鸭和鸡饲料AME、TME值之间差异越大.

3、 It mainly trades in feedstuff choline chloride liquid, powder and plant growth promoter.

核心业务为饲料级氯化胆碱水剂、粉剂,植物生长促进剂.

4、 The pigs in the pig farm became thin due to the poor quality of the feedstuff.

由于这批饲料的质量太差,养殖场的猪都落膘了.

5、 In the meantime, feedstuff and price still maintain higher level, birds flesh price move in perch.

同时, 饲料原料和价格仍保持较高水平, 禽肉价格将在高位运行.

6、 The major industries are sugar, starch, construction materials, paper, feedstuff, medicine, engineering and mineral products process.

主要产业有制糖、淀粉、建材、造纸、饲料、医药化工、矿产加工等.

7、 The weighing system is an important core part of the feedstuff mixing.

称重系统是饲料搅拌机核心的组成部分.

8、 The anaerobic digestive residue contain very rich, nutrients and as an ideal source of feedstuff.

厌氧消化残留物营养丰富, 是理想的饲料资源.

9、 The uncertainty of the determination of urease activity in cereal and feedstuff was evaluated.

对粮食、饲料中尿素酶活性测量结果的不确定度进行了评定.

10、 Toxicant eupatorium adenophorum spreng can be used as a feedstuff after methane is fermented.

毒性紫茎泽兰经预处理并沼气发酵后,能制成饲料.

11、Cotton's byproduct is good feedstuff resource for livestock.

棉花副产品是饲喂牲畜很好的饲料资源.

12、Suitable for fixed weight packing of granule materials such as paddy, wheat, rice, corn, seeds, granule feedstuff and compound fertilizer, etc.

适用于对颗粒状物料,如稻谷、小麦、大米、玉米、种子、颗粒饲料、复合肥等的定量称重包装.

13、Thus only the metabolizable portions of a feedstuff can provide energy and essential nutrients.

因此,只有饲料的可代谢部分可提供能量和必需的养分.

14、Meanwhile, it can promote the feedstuff industry and the development of livestock industry of our county.

同时可带动饲料加工业,推动我县畜牧产业的发展.

15、It is widely used in industries as chemical industry, foodstuff, plastic, mine powder and feedstuff etc.

产品应用于化工、食品、塑料、矿粉、饲料等诸多行业.

16、This article analyzed problems of aquatic feedstuff industry in our country and put the solving ways.

本文对我国水产饲料生产存在的问题进行了总结和分析,并提出了相应的解决对策.

以上是简答网为您整理的feedstuff怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于feedstuff的用法、

feedstuff的释义、feedstuff的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/feedstuff>